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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hogyan kívánja megoldani a kormány a kiszáradt 
baranyai tavak problémáját?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

Pécs országgyűlési képviselőjeként szívemen viselem Baranya megye problémáit, gondjait. Sajnos 
az elmúlt hetek hőhulláma megyénket is megtépázta.

Baranyában két tó esett áldozatul a nagy melegnek, a bicsérdi és a kistapolcai horgásztavak 
kiszáradtak.

Bicsérd polgármestere azt nyilatkozta, hogy a települést közvetlen anyagi kár is érte, hiszen csupán 
pályázatok útján 120 millió forintot fordítottak az érintett tóra és környezetére. A kiszáradást 
követően azonban a település elvesztette rendezvényhelyszínét és turisztikáját.

Hasonló látvány fogad minket Kistapolcán is. Ott is kiszáradt a helyi horgásztó, így okozva 
közvetlen kárt az ott élőknek.

További tavak is veszélyben vannak megyénkben és az ország egész területén. Ennek egyik fő oka, 
hogy Magyarországon és azon belül Baranya megyében is folyamatosan csökken az éves csapadék 
mennyisége.

 

A fentiek alapján várom válaszát alábbi kérdéseimre

• Hogyan kívánja megoldani a kormány a kiszáradt baranyai tavak problémáját?
• Hogyan védi a kormány a kiszáradás szélén lévő további tavakat?


